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Az ülés helyszíne: Budapest, Erdészeti Információs Központ 
(Budakeszi út 91.)

Jelen vannak: Elnökség: Kiss László elnök, Andrésiné dr. 
Ambrus Ildikó alelnök, Bakó Csaba, Gencsi Zoltán, Koczka 
Zoltán és Iberpaker Gábor régióképviselő elnökségi tagok, 
Haraszti Gyula SZB elnök. Bak Julianna, az Ellenőrző Bizott-
ság elnöke.

Online résztvevők: Ripszám István és Csillag Vince alelnö-
kök, Dobre-Kecsmár Csaba régióképviselő elnökségi tag.

Kimentését kérte: Szentpéteri Sándor régióképviselő el-
nökségi tag.

Tanácskozási joggal: Elmer Tamás főtitkár, Tóth Gábor, a 
Díjbizottság elnöke (online), Nagy László az Erdészeti Lapok 
főszerkesztője (online), Olmosi Marianna gazdasági vezető 
(OEE), dr. Sárvári János, a könyvtár őre.

Meghívott vendég: Mocz András helyettes államtitkár 

Az ülést megnyitva Kiss László elnök köszöntötte a megjelent 
elnökségi tagokat, meghívottakat, külön köszöntötte Mocz 
András helyettes államtitkár urat. Megállapította, hogy az El-
nökség 10 fővel van jelen, így határozatképes. Kiss László el-
nök az előzetesen kiküldött napirendi pontokat ismertette.

Napirendek: 1. Az Országos Erdészeti Egyesület 2025. 
évi munkaterve, pénzügyi terve. Előadó: Kiss László el-
nök, Elmer Tamás főtitkár. 2. 2025. évi egyesületi kitünte-
tések tárgyalása. Előadó: Tóth Gábor, a Díjbizottság elnöke. 
3. Erdei Vándortábor Program támogatása. Előadó: Kiss 
László elnök, Elmer Tamás főtitkár. 4. Tájékoztatás az Egye-
sület aktuális programjairól, kiemelten: a.) Iskolában az 
Erdő Program; b.) Erdei Iránytű Program; c.) Nemzetközi Er-
dőpedagógiai Konferencia; d.) Településfásítási Program; e.)
Erdészeti civil szervezetek támogatása; f.) 2024. évi AM kör-
nyezeti nevelési támogatások; g.) 2025. évi AM környezeti 
nevelési támogatások. Előadó: Kiss László elnök; Elmer Ta-
más főtitkár. 5. Helyi csoport és szakosztály költségkere-
tek meghatározása a 2025. évre. Előadó: Kiss László elnök; 
Elmer Tamás főtitkár. 6. Egyebek. Előadó: Kiss László elnök, 
Elmer Tamás főtitkár 

Kiss László elnök javasolta a napirendi pontok megtárgyalá-
sát és elfogadását. Elnök úr a jegyzőkönyv vezetésére Olmo-
si Mariannát, a hitelesítésre Haraszti Gyula és Iberpaker Gá-
bor elnökségi tagokat kérte fel. Az Elnökség a napirendet, a 
jegyzőkönyvvezető és a hitelesítők személyére tett javaslatot 
egyhangúlag elfogadta. 

Kiss László elnök a napirendi pontok tárgyalása előtt is-
mertette az erdészeti ágazat helyzetét, kitért az állami erdé-
szeti ágazat osztalékpolitikájára, az informatikai irányítás 
helyzetére, valamint ismertette az Államtitkárság által megje-
lölt feladatok végrehajtásának fontosságát, illetve a támoga-
tási lehetőségeket. 

Mocz András helyettes államtitkár az ágazati aktualitások 
ismertetése keretében kifejezte, hogy kihívást jelent az ága-
zat számára az erdő-  és vadgazdálkodás jogszabályi környe-
zetének kialakításában való részvétel. Megjegyzete, hogy 
egy jól felkészült államtitkársággal találkozott a minisztéri-

umban. Feladata többek között a nem kezelt erdők gazdál-
kodásba való bevonása, melynek érdekében a törvényi sza-
bályozás módosítása is várható. Az Agrárminisztériumon be-
lül jelentős lobbitevékenység folyik a forrásokért, azok 
kihasználásárért. Az erdőtelepítés felhívása megjelent, 2025. 
tavaszán indulhat az első kivitel.  A szerkezetátalakítás forrá-
sa is megvan. Cél és feladat, hogy minden forráshoz hozzá 
lehessen jutni, célzottan kerüljenek felhasználásra, maximá-
lis kihasználtsággal. 

Kiss László elnök  megköszönte a tájékoztatást, eredmé-
nyes munkát kívánt, és biztosította a helyettes államtitkár 
urat, hogy az OEE támogatja a tevékenységében.

1. Az Erdészeti Egyesület 2025. évi munkaterve, pénz-
ügyi terve

Kiss László elnök: Az Országos Erdészeti Egyesület Elnöksé-
ge az Alapszabály XII.9.c. pontjában foglaltak szerint tárgyal-
ja az OEE éves költségvetését, majd a Küldöttgyűlés elé ter-
jeszti. Szokatlan a terv elfogadásának korai időpontja. A ván-
dorgyűlés is korábban lesz. A beszámoló még nincs kész, 
azonban a várható adatok már látszanak, 20 millió forint 
körüli eredménnyel számolunk, a könyvvizsgálói auditálás 
folyamatban van. A beszámoló elfogadásáról lesz még egy 
elnökségi ülés április elején. 

A tervezett összes bevétel 2025-ben 1 222 mFt. Értékesíté-
si árbevétel 287,6 mFt. Ide tartozik a kiadványok (Erdészeti 
Lapok, térkép, könyv, játék) értékesítése, a hirdetési bevétel 
az Erdészeti Lapokban. Rendezvényekhez köthető 44,8 mFt, 
ez a vándorgyűlés és a nemzetközi oktatási konferencia 
szervezése. Vándortábor részvételi díj bevétele 193 mFt. Fá-
sítási program tervezett bevétele 43 mFt.

Elmer Tamás főtitkár tájékoztatást adott a Településfásítá-
si Programról. A mostani program 2026. májusig lett kiter-
jesztve. 1 700 település vesz részt, minden eddiginél maga-
sabb volt a regisztráció. Az AM döntés értelmében mindenki 
kap fát, így 1 700 ültetési esemény lesz, ami nagyságrenddel 
nagyobb szervezést, odafigyelést igényel. A KEFAG Zrt. 
22 000 fát fog jövő tavaszig kiszállítani. 10 db fát kap minden 
2 500 fő alatti település, 20 db-ot a 2 500–5 000 lakos közötti 
települések, 30 db jut az 5 000 és 10 000 fő közötti lélekszá-
mú településeknek. 

Kiss László elnök folytatta a terv ismertetését. Az egyéb be-
vételek között szerepelnek a tagdíjak, pártoló tagi díjak, ado-
mányok, valamint a támogatások, ezen belül az Erdei Vándor-
tábor Program, az Erdei Iránytű Program és egyéb agrárminisz-
tériumi támogatások. A kiadások a feladatokhoz igazodnak, 
jelentős tétel az igénybe vett szolgáltatások köre. A bérköltsé-
geken belül jelentős a vándortábor programon résztvevő kísé-
rő pedagógusok bértömege. A tervezett adózás előtti ered-
mény értéke 19 620 eFt. Elnök úr javasolja a tervet elfogadásra.

Olmosi Marianna tájékoztatja az Elnökséget, hogy az 
OEE nyilvántartása megfelel a törvényi, jogszabályi rendel-
kezéseknek, elkülönítetten tartja nyilván az egyes projekte-
ket, támogatásokat, szakmai feladatokat, amelynek során az 
egyes bevételekhez kapcsolódó kiadásokat mutatja ki az 
OEE. Így a nyilvántartás átlátható, és az év közben is arra tö-
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rekszünk, hogy nyomon követhető legyen az egyes projek-
tekhez rendelt ráfordítás, az OEE működési kiadásai is iga-
zodnak a projektekhez. Van bizonytalansági tényező, amely 
a pályázatokból fakad. A vándortábor projektek mintegy 700 
mFt értékben beadott beszámolója nem került még elfoga-
dásra. Az AM pályázatok elfogadása jelentős mértékben fel-
gyorsult ugyan, de a 300 mFt-os erdei iskola program, vala-
mint egyéb AM pályázatok elszámolása még nem zárult le. 

Bak Julianna, az Ellenőrző Bizottság elnöke véleménye 
szerint a pártolói tagdíj növelése mindenképpen szükséges. 
Az Erdészeti Lapok finanszírozásához szükségesek pályázati 
pénzek, ezeket jó lenne mielőbb megszerezni.  Továbbá bi-
zonytalanságot jelentenek a 2025. évi pályázatok is, a ván-
dortábor forrása még nincs itt, valamint a beadott elszámolá-
sok jóváhagyása is változtathatja a terv teljesülésének száma-
it. Jelentős ÁFA-visszaigénylése is van az OEE-nek, amely 
szakaszosan folyik be. 

Bakó Csaba elnökségi tag a 2024. és 2025. évi személyi 
ráfordítások eltérő mértékéről kérdezett.

Olmosi Marianna ismertette, hogy a 2025. évi Vándor-
gyűlés finanszírozási módja miatt van ez. A catering szolgál-
tatás eddig az Egyesületnél az egyéb személyi ráfordítások 
soron jelent meg. 2025-ben, a vándorgyűlés bevételét to-
vábbszámlázza az OEE a rendező Szombathelyi Erdészeti 
Zrt. részére, és ily módon a továbbszámlázott szolgáltatások 
között szerepel az összeg. 

Az Elnökség 10 igen, 0 tartózkodás, 0 nem szavazat
tal az alábbi határozatot hozta. 

3/2025. (03.12.) elnökségi határozat: Az Elnökség a Kül-
döttgyűlés számára elfogadásra javasolja az OEE 2025. évi 
pénzügyi tervét 1 222 057 eFt bevétellel, 1 202 437 eFt kiadás-
sal és 19.620 E Ft eredménnyel tervezve.

2. A 2025. évi egyesületi kitüntetések tárgyalása

Tóth Gábor, a Díjbizottság elnöke az Alapszabály értelmében 
az Elnökség elé terjesztette a Küldöttgyűlésre kitüntetetésre 
javasolt jelöltek listáját. Előadta továbbá, hogy az előterjesz-
tések határidőn belül, szabályszerűen beérkeztek, formailag, 
tartalmilag rendben voltak. Az Elnökség számára a Díjbizott-
ság rangsorba rendezett javaslatot állított össze.

A jelötek listája a 2025. évben az alábbiak szerint:

Bedő Albert-emlékérem, kitüntetési javaslatok – 2025
A Bedő Albert-emlékérem kitüntetésre 5 személyre ér-

kezett javaslat, melyeket a Díjbizottság tartalmilag, formailag 
rendben talált: Grédics Szilárd, Horváth Iván, Merczel Ist-
ván, Szabó Lajos, Schweighartd Ottó.

A Bedő Albert-emlékérem kitüntetési javaslatok kö-
zül a Díjbizottság a kitüntetési szabályzatnak megfelelően  
4 főt, a következő rangsorban terjeszt az Elnökség elé jóvá-
hagyásra:

Rangsor Név Felterjesztő Támogató

1. Merczel István Kaposvári H.Cs. Erdőhasználati Szakosztály

2. Grédics Szilárd Egri H.Cs.

3. Horváth Iván Zalaegerszegi H.Cs.
Örökerdő Szakosztály; 
Közgazdasági Szakosztály

4. Szabó Lajos
Békés vármegyei 
H.Cs., Elnökség

Kaán Károly-emlékérem, kitüntetési javaslatok – 2025
A Kaán Károly-emlékérem kitüntetésre 6 javaslat érkezett, 
melyeket a Díjbizottság tartalmilag, formailag rendben talált: 
Almási István, Csapó György, Fehér István, Szabó Csilla, Tóth 
Károly, dr. Varga Tamás.

A Kaán Károly-emlékérem kitüntetési javaslatok kö-
zül a Díjbizottság a kitüntetési szabályzatnak megfelelően 4 
főt terjeszt az Elnökség elé jóváhagyásra. 

Rangsor Név Felterjesztő

1. Csapó György Szombathelyi H.Cs.

2. Szabó Csilla Visegrádi H.Cs.

3. dr. Varga Tamás Baranya vármegyei H.Cs.

4. Fehér István Sárospataki H.Cs.

Decrett József-emlékérem, kitüntetési javaslatok – 2025
A Decrett József-emlékérem kitüntetésre az alábbiakban 
felsorolt 7 jelöltre érkezett előterjesztés, melyeket a Díjbizott-
ság tartalmilag, formailag rendben talált: Bányai Kálmán, 
Fehér Zsuszsanna, Forgách Balázs, Jakab Attila, Nyúl Ká-
roly, Poropatich István, Szakácsi Béla.

A 155. Vándorgyűlés szervezője által javasolt személy Felterjesztő

Poropatich István Szombathelyi H.Cs.

Decrett József-emlékérem, kitüntetési javaslatok – 2025
A Decrett József-emlékérem kitüntetési javaslatok kö-
zül a Díjbizottság a kitüntetési szabályzatnak megfelelően 4 
főt, a következő rangsorban terjeszt fel az Elnökség felé:

Rangsor Név Felterjesztő

1. Fehér Zsuzsanna Kaszói H.Cs.

2. Nyúl Károly Soproni H.Cs.

3. Szakácsi Béla Miskolci H.Cs.

4. Bányai Kálmán Budapest HM H.Cs.

Elismerő Oklevél – kitüntetési javaslatok – 2025
Elismerő Oklevél kitüntetésre 15 jelöltre érkezett előter-
jesztés, ezt a Díjbizottság tartalmilag, formailag rendben ta-
lálta, és jóváhagyásra az Elnökség elé terjeszti:

Sorszám Név Felterjesztő

1. dr. Andrési Dániel Kecskeméti H.Cs.

2. Benko Roland Felvidéki H.Cs.

3. Bodnár Anikó Debreceni H.Cs.

4. Czémán Imre Elnökség/Visegrádi H.Cs.

5. Csejkné Kissimon Mária Balassagyarmati H.Cs.

6. Horváth Csaba Tamási H.Cs.

7. Jákliné Mihály Bernadett Kaposvári H.Cs.

8. Juhász Beáta Szolnoki H.Cs.

9. Kalla Csaba Elnökség/Baranya vármegyei H.Cs.

10. Kovács János Soproni H.Cs.

11. Muresan György János Elnökség/Erdélyi H.Cs.

12. Olajos Sándor Csongrád-Csanád vármegyei H.Cs.

13. Páris Lajos Vértesi H.Cs.

14. Rudolf József Visegrádi H.Cs.

15. Varró János Pápai H.Cs.
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Az Elnökség 10 igen, 0 tartózkodás, 0 nem szavazat
tal az alábbi határozatot hozta. 

4./2025. (03.12.) elnökségi határozat:  Az Elnökség egyet-
ért a Díjbizottság által előterjesztett kitüntetési javaslati listával 
és rangsorral, amit szavazásra a Küldöttgyűlés elé terjeszt.

3. napirend: Erdei Vándortábor Program támogatása

Elmer Tamás elmondta, hogy a 2025. évi Erdei Vándortábor 
Program keretében az OEE felterjesztette a feladat- és költség-
tervet a támogató felé. A téma átkerült az önkormányzatokat 
felügyelő miniszterhez, valamint 100 M Ft felett kötelezettség-
vállalási stop van életben az állami pályázatok kifizetése terén, 
ennek feloldása folyamatban van. A támogatói okirat előkészí-
tése a támogató Aktív- és Ökoturisztikai Fejlesztési Központtal 
együttműködve folyamatosan zajlik. Támogatói ígéret, hogy 
legkésőbb áprilisban aláírásra kerülhet a Támogatói okirat, az 
OEE részére kifizetésre kerülhet a támogatási összeg. Az Or-
szágos Erdészeti Egyesület Alapszabályának XII.9.s) pontja ér-
telmében az OEE nevében a bruttó 100 M Ft összeghatárt meg-
haladó értékű kötelezettségvállalásra az Elnökség jogosult.

A 2025. évi Erdei Vándortábor Programra való jelentkezés 
már lezajlott, januárban a férőhelyek be is teltek.

Bak Julianna reményét fejezte ki, hogy a program nem 
esik áldozatul és folytatódhat. 

Kiss László kéri az Elnökség felhatalmazását a támogatói 
okirat és ahhoz kapcsolódó dokumentumok aláírásához. 

Az Elnökség 10 igen, 0 tartózkodás, 0 nem szavazat-
tal az alábbi határozatot hozta. 

5./2025. (03.12.) elnökségi határozat: Az Elnökség az 
Alapszabály XII.9.s) pont szerinti, a 2025. évi Erdei Vándor-
tábor Program teljesítéséhez szükséges kötelezettségvállalá-
sokat támogatja, és felhatalmazza az Elnököt a kötelezettség-
vállalásokat tartalmazó dokumentumok aláírására.

4. napirend: Tájékoztatás az Egyesület aktuális prog-
ramjairól

Iskolában az Erdő Program
Elmer Tamás tájékoztatást adott: percek alatt betelt a tavaszi 
500 hely. Ősszel további 500 helyre lehet pályázni. 3 erdő-
pedagógiai foglalkozásra iskolánként, ami összesen 3.000 
foglalkozást jelent. Az idei foglalkozások fókuszába az erdei 
talaj került. A jelentkezési felületen a jelentkezés napján 40 
ezer feletti látogató volt. 

Az Erdei Iránytű Program keretében, a hátrányos helyzetű 
gyerekek eljuttatása az erdei iskolákba a tavalyihoz képest 
nagyobb volumenben történik. Ősszel is lesz, de azt már a 
Máltai Szeretetszolgálat Iskola Alapítványával szervezzük. 

Bakó Csaba kérte, hogy elsődlegesen a Szombathelyi Erdé-
szeti Zrt. erdei iskolája kapja a Vas megyéből jelentkezőket.  

Bak Julianna megjegyezte, hogy az Erdei Iránytű Prog-
ram is nagyon népszerű, nagy siker. A hátrányos helyzetű 
borsodi gyerekeknek különösen hasznos, egyébként nem 
jutnának ilyen ismeretekhez. Javasolta, hogy ősszel azok pá-
lyázhassanak, akik tavasszal nem jutottak be. 

Dobre-Kecsmár Csaba felajánlotta a supportot a helyi régi-
óban. Továbbá ismertette az államtitkár úr felkérését, amely 
szerint a Mi Erdőnk szakmai bizottsága, az államtitkári javas-
latnak megfelelően, dolgozzon ki egy oktatási segédletet, 

amelyet tartalmaz majd a lap. A közvetítő szerepét az Oktatá-
si Államtitkárság tölti be. Április végén vitatja meg a munka-
csoport. Az OEE erdőpedagógusok bevonását támogatja. 

Elmer Tamás tájékoztatást adott a Nemzetközi Erdőpedagó-
giai Konferenciáról. 2025. március 6–7-én Prágában munka-
csoport-egyeztetés volt, az OEE képviseltette magát. (Tavaly 
ez Bulgáriában került megrendezésre.) A Konferencia 2025. 
október 7–10. között Visegrádon, Silvanus Hotel/Mogyoró-
hegyen kerül megrendezésre az OEE szervezésében. 100 fő 
erdőpedagógust várunk.

Elmer Tamás ismertette a további programokat.  A Telepü-
lésfásítási Program megbeszélésre került, egyebet nem kí-
vánt a főtitkár hozzátenni.

Az Erdészeti civil szervezetek támogatása program a megva-
lósítási időszak végén jár, határideje március 31. Számos kiad-
vány és rendezvény valósult meg a keretből. Az áprilisi el-
nökségi ülésen bemutatjuk a teljesített feladatok összesítését. 

A 2024. évi AM környezeti nevelési támogatásokkal megva-
lósult programok:  határon túli postázás, Az év fája mozga-
lom, YPEF 2024, Vándorgyűlés (Szaktudás Füzetek), Erdők 
Hete 2024., Cikkpályázat, Erdészportrék, Nemzetközi Erdő-
pedagógiai Konferencia részvétel (Bulgária), Sportolj tudato-
san az erdőben.

A 2025. évi AM környezeti nevelési támogatások előkészítés, 
egyeztetés alatt állnak. 

Az Erdőtervek digitalizációja program keretében az 1949–
1982 közötti erdőtervek digitalizálásának első üteme kerülhet 
megvalósításra. A megvalósítás előkészítő lépései zajlanak. 

Kiss László elnök ismertette, hogy a civil szervezetek tá-
mogatása 120 mFt-os keretének kitöltése folyamatban van, 
lassan lezárul. A program sok adminisztrációval járt, a pályá-
zat kitöltése számos szakértői egyeztetést igényelt. 

5. napirend: Tájékoztatás az Egyesület aktuális prog-
ramjairól

Elmer Tamás tájékoztatást adott a helyi csoportok, szakosz-
tályok tevékenységéről. Megjegyezte, hogy a szakosztályi 
programok száma a Covid alatt lecsökkent.  A helyi csoport- 
és szakosztály-beszámolókat és -terveket egyaránt bekérte 
az OEE.  2024. évi beszámoló: 117 HCS rendezvény és 50 
szakosztályrendezvény valósult meg. 2025. évi terv: 116 HCS 
rendezvény, 52 szakosztályrendezvény. 

2012 óta az OEE működési keretet biztosít a helyi csoportok 
számára. A keret hosszú évekig 600 Ft/fő/év volt, de minimum 
30 000 Ft a kis létszámú helyi csoportoknak. Két éve ezen né-
miképp emelt az Elnökség: 800 Ft/fő/év, de minimum 40 000 
Ft, tavalyi évben változás nem történt. A Szeniorok és Tiszte-
letbeli Tagok Tanácsának keretét tavalyi évben már önálló ha-
tározat kezelte. A Szakosztályi költségkeret a következő:
•  2024. év vonatkozásában – összességében 3. alkalommal – 

2 millió Ft-ot elkülönített az Elnökség a Szakosztályok ré-
szére a szakmai élet fellendítését segítendő, ösztönzendő.

•  A Szakosztályok több esetben éltek is ezzel a lehetőséggel.
•  Ezzel párhuzamosan vannak olyan szakosztályok, akik 

kezdeményezéseikből (főként továbbképzések) bevételt 
is képeznek, amelyet a saját szakosztályprogramjaikra for-
díthatnak.
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Elmer Tamás elfogadásra javasolta a határozati javaslat-
ban foglalt költségkereteket. 

Dobre-Kecsmár Csaba kérdezte, hogy az egyes szakosztá-
lyok milyen arányban vették a keretet igénybe. A keretek 
felhasználásról szóló tájékoztatás után megállapította, hogy a 
keretkihasználás alacsony, így eláll az emelési ötlettől. 

Az Elnökség 10 igen, 0 tartózkodás, 0 nem szavazat-
tal az alábbi határozatot hozta. 

6. /2025. (03.12.) elnökségi határozat: Az Elnökség a he-
lyi csoportok működésére a 2025. április 1-i létszámadatok-
ból számítva személyenként 800 Ft, csoportonként minimum 
40.000 Ft éves költségkeretet állapít meg, a keret legkésőbb 
2025. december 31-ig használható fel.

Az Elnökség 10 igen, 0 tartózkodás, 0 nem szavazat-
tal az alábbi határozatot hozta. 

7./2025. (03.12.) elnökségi határozat: Az Elnökség a Sze-
niorok és Tiszteletbeli Tagok Tanácsa működésének megse-
gítésére 2025-ben 80 000 Ft működési keretet állapít meg.

Az Elnökség 10 igen, 0 tartózkodás, 0 nem szavazat-
tal az alábbi határozatot hozta. 

8./2025. (03.12.) elnökségi határozat: A szakmai élet ösz-
tönzését segítendő, az Elnökség a Szakosztályok 2025. évi 
működésére összesen 2 millió Ft összeget elkülönít, mely-
nek megfelelő arányú szétosztására a beérkező igények 
alapján kerülhet majd sor. A szakosztályok a tárgyévi saját 
bevételeiket a működésükre fordíthatják.

6. napirend: Egyebek

• Vándorgyűlés 2025. május 15–16., Sárvár
Bakó Csaba ismertette, hogy a szervező Szombathelyi Erdé-
szeti Zrt. az utolsó szerződést is aláírta, az OEE-vel is meg-
történt szerződés aláírása. Elmer Tamás hozzátette, hogy a 
terepi programokhoz még várjuk a létszámkereteket, utána 
az OEE megnyitja felületet a jelentkezésekhez.

• Év Erdésze Verseny 
Andrésiné Dr. Ambrus Ildikó tájékoztatást adott a verseny 
megrendezéséről. Az időpont 2025. április 24-25. A szerve-
zés is korán kezdődött. A bírókat megválasztották, a szabály-
zatot közzétették. A helyszíneket is kijelölték. Javasolta an-
nak átgondolkodását, hogy a bírók Vándorgyűlésen való 
részvételét mi módon lehetne finanszírozni.

 
• Szabályzatok
Kiss László elnök tájékoztatást adott, hogy az Alapszabály 
mellékletében foglalt a szabályzatok listájában felsorolt sza-
bályzatok csaknem teljes egészében rendben vannak. Né-
hány szükséges szabályzat aktualizálásra kerül, illetve elké-
szül lehetőleg a következő elnökségi ülésre.

• Erdészeti Lapok
Haraszti Gyula tájékoztatást adott az Erdészeti Lapok hely-
zetéről. A jelenlegi a 160. évfolyam. A 2025. március 5-én 
megtartott szerkesztőbizottsági ülésen kritikusan értékelték a 
lapot. A tartalmi eredmények közül a nemzetközi kitekintést 
emelte ki – ezzel szemben nem kellő mértékben tükrözi La-
punk a hétköznapi erdészgyakorlatot és az egyesületi életet.  

A régióképviselőket kérte: ösztönözzék a helyi csoportjaikat 
a rendezvényeikről szóló beszámolókra. Ez a történeti doku-
mentálás szempontjából is fontos lenne. A Vándorgyűlésre 
megjelenik a Szaktudás Füzetek 5. kötete, 48–52 oldalon, az 
erdészeti távérzékelés témájában – remélhetően széles kör-
ben közérthető, ismeretterjesztő stílusban. A korábbinál is 
nagyobb odafigyeléssel ellenőrzik a nyelvhelyességet a La-
pokban, kettős korrektúrát vezettek be.  A lap előállításának, 
főképpen a terjesztésének ráfordításai továbbra is, folyama-
tosan nőnek. Ez különösen igaz a határon túli terjesztés költ-
ségeire. Tavaly már egy kísérleti alkalommal, román postai 
feladással juttattuk el a lapokat az Erdélyi HCS tagjai részére. 
Az elért megtakarítás jelentősnek mutatkozik. Az idén febru-
ártól ismét, addig alkalmazzuk ezt a módszert, amíg nem si-
kerül korszerűbb, emellett gazdaságos megoldást találni. Kö-
szönte a feladatban résztvevők önzetlen többletmunkáját.

Elnök úr jelezte, hogy ezzel egyetért, ugyanakkor támo-
gatásokat kell szerezni. 

Nagy László főszerkesztő tájékoztatott, hogy új, jelentős 
problémát jelent az Erdészeti Lapok digitális archívumának 
– melyben eddig 2,3 millió egyedi látogatás történt – legna-
gyobb pontosságú, legegyszerűbben kezelhető és legtöbbet 
használt EHM szabadszavas keresőrendszerének teljeskörű 
megszüntetése az Országos Széchenyi Könyvtár webfelüle-
tén. Ennek oka az OSZK integrálása és digitális felületeinek, 
keresőmotorjainak beolvasztása egy államilag központosított 
rendszerbe. Felvettük a kapcsolatot az OSZK illetékeseivel, 
és keressük a megoldást, a kiutat. A tagságot tájékoztatni fog-
juk a helyzetről és a jövőbeni megoldási lehetőségekről is.

• Könyvtár, Panteon 
Sárvári János a könyvtár helyzetéről adott tájékoztatást. Fo-
lyamatos a Panteon bővítése, már 100 fő méltatása van fenn. 
Több nagy elődünkre vonatkozóan kér bővítési javaslatot. A 
névlistát tőle lehet kérni. Kéri a támogatást. 

A Wagner Károly Digitális Szakkönyvtár jelenleg már el-
érte az 1 500 dokumentumot, 300 000 oldal digitalizálását. 
Jövő tavaszig összesen 500 000 oldal digitalizálása készül el, 
amely ből mintegy 140 000 oldal a 2009 óta működő Erdé-
szeti Lapok digitális archívuma.

• A Mi Erdőnk 
Dobre-Kecsmár Csaba korábbi hozzászólásában már ismertet-
te a jelenlegi állapotot, további kiegészítést nem kívánt tenni.

• Kárpátalja 
Elmer Tamás rendszeresen tartja a kapcsolatot a kárpátaljai 
csoporttal. Kezdeményezte, hogy húsvét előtt legyen ado-
mányozás a kárpátaljai gyerekek részére. 

• Küldöttgyűlés 
Elmer Tamás ismertette: a Küldöttgyűlés tervezett időpontja 
2025. április 28., helyszín az Erdészeti Információs Központ. 
Előtte április 8-án elnökségi ülés megtartására kerül sor.

Az ülés végén Kiss László elnök megköszönte az elnökség 
munkáját, és az elnökségi ülést bezárta.

kmf.
 Olmosi Marianna Kiss László
 jegyzőkönyvvezető elnök

Hitelesítők:
 Haraszti Gyula Iberpaker Gábor
 SZB elnök, elnökségi tag régióképviselő, elnökségi tag 
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